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ZÁPISNICA 

 

z 3. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky  Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 30.07.2018 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č.1 v Košiciach 

zasadačka č. 310 (II. poschodie) 

 
 

PROGRAM  ROKOVANIA 
1.    Otvorenie  

2.    Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2018  

3.    Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018 

4.    Informácia   o    poskytnutých    dotáciách   z  vlastných    príjmov    Košického    

       samosprávneho  kraja  v zmysle  Všeobecne  záväzného  nariadenia  Košického    

       samosprávneho kraja č.  3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien    

       a doplnkov  

5.    Návrh   Všeobecne   záväzného   nariadenia   Košického   samosprávneho kraja  

       o zriadení  Školského  internátu,  Kollárova 17,  Sečovce  ako  súčasť  Spojenej  

       školy, Kollárova 17, Sečovce 

6.    Aktivity cirkvi v sociálnej oblasti 

7.    Rôzne 

8.    Záver 

 

 

K bodu č. 1:   

Otvorenie 
Vyjadrenie: 

Predseda komisie Ing. Vladimír Saxa privítal prítomných na rokovaní komisie. Komisia bola 

uznášania schopná. Počet členov komisie: 23, prítomní:. 17. Predseda Komisie Ing. Vladimír 

Saxa na základe vyjadrenia tajomníčky komisie požiadal aby sa hlasovalo o zmene bodov 

programu rokovania a navrhol aby body 5 bol zaradený za bod 1 programu rokovania. Počas 

otvorenia opustil rokovanie PhDr. Marek Čižmár z dôvodu kolízie so školskou komisiou, kde 

je  predsedom. 

Uznesenie č.: 11/2018 

Komisia schvaľuje program rokovania 3 zasadnutia Komisie pre cirkevné a spoločenské 

otázky s prečíslovaním bodov programu nasledovne:  



1. Otvorenie 

2. Návrh   Všeobecne   záväzného   nariadenia   Košického   samosprávneho kraja  

 o zriadení  Školského  internátu,  Kollárova 17,  Sečovce  ako  súčasť  Spojenej  

 školy, Kollárova 17, Sečovce 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2018 

4. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018 

5. Informácia   o    poskytnutých    dotáciách   z  vlastných    príjmov    Košického    

samosprávneho  kraja  v zmysle  Všeobecne  záväzného  nariadenia  Košického    

samosprávneho kraja č.  3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien    

a doplnkov  

6. Aktivity cirkvi v sociálnej oblasti 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

Hlasovanie č.1  

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 2: 

Návrh   Všeobecne   záväzného   nariadenia   Košického   samosprávneho kraja 

o zriadení  Školského  internátu,  Kollárova 17,  Sečovce  ako  súčasť  Spojenej  školy, 

Kollárova 17, Sečovce 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informovala RNDr. Viera Juríková, vedúca referátu správy škôl 

a školských zariadení, na odbore školstva Úradu KSK. Do diskusie sa prítomní nezapojili.    

Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.: 12/2018 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh   Všeobecne   záväzného   

nariadenia   Košického   samosprávneho kraja o zriadení  Školského  internátu,  Kollárova 17,  

Sečovce  ako  súčasť  Spojenej  školy, Kollárova 17, Sečovce. 

 

Hlasovanie č.2  

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 3: 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2018 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informoval Dipl. -Kfm. Ing. Michal Demo, poverený riadením odboru 

financií Úradu KSK. Do diskusie sa prítomní nezapojili. 

Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.: 13/2018 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie Plnenie rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2018. 

 



Hlasovanie č.3  

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 4:  

Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018. 

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informoval Dipl. -Kfm. Ing. Michal Demo, poverený riadením odboru 

financií Úradu KSK. Do diskusie sa zapojil predseda komisie Ing. Vladimír Saxa, ktorý 

poďakoval vedeniu KSK, že v rámci úpravy rozpočtu poskytnú dotáciu vo výške 20 000,- € 

na spolufinancovanie slávnosti Blahorečenia Anny Kolesárovej, ktorá sa bude konať v dňoch 

31.8.2018 – 2.9.2018.  Ďalej zdôraznil, že v rámci tejto úpravy rozpočtu budú financované 

nevyhnutné opravy budovy, kde sídli Dom pokojnej staroby Arcidiecéznej charity 

v Košiciach vo výške 25 000,- €. 

Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.: 14/2018 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Úpravu rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja v roku 2018 podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č.3  

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 5:  

Informácia   o    poskytnutých    dotáciách   z  vlastných    príjmov    Košického    

samosprávneho  kraja  v zmysle  Všeobecne  záväzného  nariadenia  Košického    

samosprávneho kraja č.  3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien    

a doplnkov  

Vyjadrenie: 

O materiáli podrobne informoval Dipl. -Kfm. Ing. Michal Demo, poverený riadením odboru 

financií Úradu KSK. Do diskusie sa prítomní nezapojili. 

Prítomní prijali uznesenie: 

Uznesenie č.: 15/2018 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu 

o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle 

Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní 

dotácií v znení neskorších zmien. 

  

Hlasovanie č.4  

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 



K bodu č. 6 :  

Aktivity cirkvi v sociálnej oblasti  

Vyjadrenie: 

Podpredseda KSK Daniel Rusnák diskutoval so zástupcom Ekumenického spoločenstva Mgr. 

Jaroslavom Szélesom o aktivitách cirkvi v sociálnej oblasti. Zástupca Ekumenického 

spoločenstva sa vyjadril, že na webovej stránke Ekumenického spoločenstva sú zverejnené 

aktivity, ktorým sa venuje cirkev v sociálnej oblasti. PaedDr. Soňa Vancáková, PhD., 

riaditeľka OZ Maják nádeje pozvala prítomných na 4. ročník medzinárodnej vedeckej 

konferencie OZ Maják nádeje "Človek na periférii spoločnosti - Dieťa v ohrození", ktorá sa 

uskutoční 24.10.2018 na Teologickej fakulte KU v Košiciach. Riaditeľ Arcibiskupského 

úradu ThLic. Ján Urban sa vyjadril  k blahorečeniu Anny Kolesárovej o prípravách na toto 

významné podujatie, informoval, že v súčasnosti je  zaregistrovaných 12000 ľudí, ďalej 

vyzdvihol významnú účasť za Vatikán Em. Kardinál Giovanni Angelo Beciiu, legát pápeža 

Františka a štátnych predstaviteľov.  ThLic. Pavol Bardzák diskutoval o možnostiach účasti 

čo najväčšieho počtu ľudí na Blahorečení Anny Kolesárovej. MUDr. Tomáš Teššer 

informoval, že dňa 23.9 2018 o 14.30 v parku Ľudovíta Felda (park za Všeobecnou 

zdravotnou poisťovňou smerom ku krytej plavárni) sa pod záštitou Židovskej náboženskej 

obce uskutoční odhalenie pamätníka Ľudovíta Felda a následne bude prehliadka Galérie Ľ. 

Felda v areáli synagógy na Puškinovej ulici v Košiciach. Poslanec Milan Potocký sa navrhol 

založiť web pomoc blížnemu pre rodiny, ktoré majú rôzne problémy (existenčné, zdravotné 

a pod.). KSK by zriadilo tento web, ktorý by prezentoval pomoc jednotlivým rodinám. Do  

diskusie sa zapojil zástupca Ekumenického spoločenstva Mgr. Jaroslav Széles, ktorý navrhol 

aby písomne predložil návrh tohto projektu. Do diskusie sa zapojil riaditeľ Arcibiskupského 

úradu ThLic. Ján Urban, že súhlasí s týmto návrhom a hovoril o vlastných skúsenostiach 

o pomoci ľuďom. Do diskusie sa zapojil podpredseda KSK Daniel Rusnák, ktorý hovoril 

o rôznych zbierkach vo farnostiach, pričom uviedol, že každý mesiac pomáha dvom rodinám, 

ktoré majú existenčné problémy. Do diskusie sa zapojila PaedDr. Soňa Vancáková, PhD., 

riaditeľka OZ Maják, ktorá uviedla, že formu pomoci pre rodiny resp. jednotlivcov ako to 

navrhol Milan Potocký vykonáva OZ Maják nádeje. Diskusia ThLic. Urban, následne MUDr. 

Teššer, PaeDr. Vancáková, podpredseda KSK p. Rusnák. Mgr. Jaroslav Széles sa vyjadril, že 

bude potrebné zamerať sa na možnosti riešenia s prihliadnutím na možnosti cirkví a možnosti 

KSK.  Na záver vystúpil Ing. Vladimír Saxa predseda komisie, ktorý uviedol, že KSK 

prispieva na dobrovoľnícke centrum a je potrebné požiadať vedenie KSK, aby sa rozšírila 

činnosť resp. prehodnotiť činnosť tohto dobrovoľníckeho centra v súvislosti s návrhom 

Milana Potockého. Poslanec RNDr. Martin Smrčo podporil návrh poslanca Milana 

Potockého.  

Komisia berie na vedomie. 

 

K bodu č. 7: 

Rôzne 

Tajomníčka komisie JUDr. Zvarová Jarmila  informovala prítomných, že materiály 

k zasadnutiu komisie sú zverejňované na webovom sídle KSK. Ak chcú členovia komisii mať 

prístup k materiálom v DZ, je to možné, ale musia vyplniť požiadavku o prístup k DZ 

v objednávacom formulári. Na základe objednávacieho formuláru im referát informačných 

a komunikačných technológii Úradu KSK vytvorí autorizovaný prístup do DZ.  Všeobecne 

odporúčanie je, aby si dokumenty sťahovali z webového sídla KSK. 

 

 

 

 



K bodu č. 8: Záver 

Predseda Komisie Ing. Vladimír Saxa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí Komisie 

a informoval, že najbližší termín rokovania komisie bude na prelome mesiacov september-

október. 

 

 

 

 

 

.................................................... 

JUDr. Jarmila Zvarová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Vladimír Saxa 

predseda komisie 
 

 

 
 

 

   
 


